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SVENSKA SCHNAUZER PINSCHERKLUBBEN  
Ansluten till Svenska Kennelklubben  

 

Styrelsemöte 3/5 -23 via Zoom 

              Protokoll 3-23 

 

Närvarande: Bo Skalin, Susanne Swedjebrink, Monica Setterlund, Ida Björklund, Monica 

Andersson, ,Maria Landergård, Christina Ling-Larsson, Jan Hockart, Cathrin Eklöf, Marie-

Christine Lindgren, Therese Egermark Winscher    Pia Widerberg anslöt strax efter kl 20 

Adjungerad : Monika Johansson   

Ej närvarande: Therese Egermark Winscher, Birgitta Bjelkberg, 

 

 

1. Mötets öppnande 

Bosse, ordförande hälsar välkomna.  

 

2. Val av justerare 

Monica Andersson väljs som justerare. 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs. 

 

4. Föregående protokoll 

Telefonlista ska skickas till alla. 

 

5. SKK:s centralstyrelse protokoll/ information 

 

 

6. AU beslut 

 

 

7. Ekonomi 

Monika och Bosse jobbat hårt mot banken. Nordea fått alla papper i omgångar och nu är allt 

komplett och Monika ska signera ett mail och sedan ska det vara klart. 

 

 

8. Inkommande skrivelser 

Samarbetet har minskat sista åren med rasklubbarna. Nu har dvärgpinscher inkommit med 

skrivelse om en arbetsgrupp mellan rasklubbarna för olika aktiviteter. Från SSPK utses 

Christina Ling Larsson, Monica Andersson och Cathrine Eklöf. Jaqueline Svärd är 

sammakallande, första mötet hålls 13/6 18,30-20,00 

 

9. Utställning 

Färjestaden- Ökade kostnader för Färjestaden med bla boende som inte varit grundade i de 
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beslut styrelsen tagit tidigare. Ska i fortsättningen vara tydliga kontrakt med vad som 

innefattas. Ansvariga på plats har avsagt sig att ha Zoom möte med utställningsgruppen och 

deklarerat att dom klarar sig själva. Ingen rapport har inkommit efter utställningen. Då 

Annette Persson deklarerat att hon avgår efter Färjestaden hämtade Karl-Erik Andersson tre st 

utställningstält två trimbord och två pumptermosar som tillhör SSPK för transport till dalarna. 

Maritha Östlund Holmsten har tyckt att det varit en trevlig utställning. 

Där det finns länsklubbar ska vi samordna för att minska utgifter. Inteckningskort och 

presentkort skickas till Monika efter varje utställning.  

 

 

Sundsvall- Har fått goda vitsord av besökare, vissa språkproblem med domarna som påtalats i 

bestyrelserapporten. Ansvariga på plats hade fullt upp och hann inte gå att äta. Mycket rosetter 

såldes. Mycket bra organisation och gott samarbete med länsklubben vi ska dock säkerställa 

att det är Monika Setterlund som fått stå för SSPK:s åsikter i bestyrelserapporten. 

Utställningsgruppen tillsammans med ansvariga på plats fick dra ett stort lass när det gäller att 

skaffa sponsorer och priser då inget var förberett av tidigare ansvarig dom lyckades och ett 

stort prisbord kunde presenteras liksom en gåva i form av Leksandsbröd till alla deltagare. 

 

Där det finns länsklubbar ska vi samordna för att minska utgifter. Inteckningskort och 

presentkort skickas till Monika efter varje utställning.  

 

Avelsgruppen 

 3-4 stycken namn klara i gruppen nu, men ännu inte helt klart.  

Affenpinscher kommit med en reviderad RAS som ska vara klar till nästa vecka enligt planen. 

 

Mentalgruppen  

Samma namn som tidigare Per Ove Niklasson, Ulrika Claesson Månsson, Maria Landegård 

och Bodo Bäckmo, gruppen har ett inbokat möte 29/5 med tema om begrepp i mentalitet. 

Begreppsförvirring förekommer gällande mentalitetsbitar. 

 

MH Värnamo 30/9, inbjudan utskickad.  

 

Mentaltester Frågan om BPH kan vara aktuellt istället för klubben att arrangera istället för 

MH då det är lättare att få platser.  

Önskemål finns om mentaltester högre upp i landet, förslag mottas om plats och om intresse 

finns. Problemet är att tidigare har det varit vita fläckar på kartan och vissa delar i norra landet 

har svårt att  ha möjlighet att utföra mentaltest. 

Therese har kontakter i Nyköping som är redo med testledare och figuranter och ska lyssna om 

dem kan ställa upp åt SSPK. 

Christina Ling Larsson är utbildad figurant sedan ett år och kan ha möjlighet att ordna i västra 

Götaland. 

Det är nu svårigheter med domare och funktionärer att göra mentaltester och ännu svårare 

efter ändringen av MT vid årsskiftet. 

Önskemål om utbildning till egna figuranter, men dem måste se till att hålla sig aktiva för att 

inte tappa sin auktorisering. Tidigare utbildade SSPK MT funktionärer, men flera är inte 

aktiva eller arbetar privat, flera har tappat sin auktoriseringar.  

 

 

Domargruppen 

Börjat prata med några länsklubbar och några är vi klara med,  Eva Borg Broberg håller på att 

titta på domare till nästa år. Fördelen med att dela med länsklubbarna är att vi kan få en 

blandning på domare. 

Generellt har anmälningar gått ner till utställningarna.  

En domare har ännu inte skrivit på kontrakt för i år, men har kommunicerat via messenger.  
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Föreningsgruppen 

Monica A, Annelie Finnebäck, Birgitta Bjelkberg finns i den gruppen.  

Se över nya grenar som är på väg att bli officiella. 

 

PR/ Infogruppen 

Christina Ling Larsson och Birgitta Bjelkberg 

Linda Astmer biolog och utbildad med hundars beteende, firma Hundtänk. 

Webbinarium 3 timmar för 3000: + moms, berikning av hundar, beslut tas om att genomföra i 

webbinariet i SSPK:s regi. 

 

 

 

Utställningsgruppen 

Kennlar vill vara sponsorer till bl.a. cupen och får dem sponsra var är det tillåtet att dem har 

sina namn. Några tycker att det är gåvor från kennlar och några tycker det är sponsring. 

Finns inga regler för detta.  

SSPK:s syn på ärendet är: sponsring är det oavsett om det är ett företag eller kennel, båda 

gynnas av det och då är det sponsring. 

Varje rasklubb måste dock upprätta sina egna regler. 

Förslag för att få mer sponsring är sponsorpaket- Monika, Monica och Ida tar och tittar på ett 

förslag. 

 

P/s dvärgschnauzer har varit först i startordning på varje SSPK sista tiden, önskemål om att 

variera från dvärgschnauzerringen. 

 

Rasringarna ville delas från SSPK:s utställningar, nu har önskemål kommit om att samarbeta 

igen 

 

Maria L berättar om fotograf som fotograferar pudel, hade fotat i Färjestaden och hon hade 

skickat ut bilder för granskning till styrelsen. Pris 3000:- och reseersättning. 

Ärendet diskuteras i styrelsen och förslaget avslås.  

Monica jobbar på Royal Canin för fodersponsor: 

Skrivare finns hos Anette. 

Förslag att Monika J, Monica S och Ida sätter ihop eftt förslag och skickar ut till styrelsen för 

beslut. 

Mona Littner för önskemål om vad hennes uppdrag ska vara, Susanne S pratar med henne. 

Hemsidan är svårt att arbeta och Monica A undersöker priset för en ny hemsida. 

 

g. Årets Hundgrupp- Monica skickar ut rosetterna under helgen för årets hund. 

Info om att rosetterna är på väg läggs ut på sociala medier. 

 

10. Uppdragslista inte uppfylld 

 

11. Summering-  

Regler för sponsring via mail 

Rosetter är på väg ut. 

Aktivitetsgrupp är nu bildad med rasklubbarna för ökat samarbete. 

 

12. Övriga frågor 

Mail till styrelsen- tas på nästa möte 
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13. Nästa möte  

12/7 kl 19.00 

 

14. Bosse tackade för mötet. 

 

 
Signeras digitalt med e-legitimation. 

   

Sekreterare: Monica Setterlund  

  

  

 Justeras:  Justeras:  

  

 Ordförande. Bo Skalin  Monica Andersson  
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SVENSKA SCHNAUZER PINSCHERKLUBBEN  
Ansluten till Svenska Kennelklubben  


 


Styrelsemöte 3/5 -23 via Zoom 


              Protokoll 3-23 


 


Närvarande: Bo Skalin, Susanne Swedjebrink, Monica Setterlund, Ida Björklund, Monica 


Andersson, ,Maria Landergård, Christina Ling-Larsson, Jan Hockart, Cathrin Eklöf, Marie-


Christine Lindgren, Therese Egermark Winscher    Pia Widerberg anslöt strax efter kl 20 


Adjungerad : Monika Johansson   


Ej närvarande: Therese Egermark Winscher, Birgitta Bjelkberg, 


 


 


1. Mötets öppnande 


Bosse, ordförande hälsar välkomna.  


 


2. Val av justerare 


Monica Andersson väljs som justerare. 


 


3. Fastställande av dagordning 


Dagordningen fastställs. 


 


4. Föregående protokoll 


Telefonlista ska skickas till alla. 


 


5. SKK:s centralstyrelse protokoll/ information 


 


 


6. AU beslut 


 


 


7. Ekonomi 


Monika och Bosse jobbat hårt mot banken. Nordea fått alla papper i omgångar och nu är allt 


komplett och Monika ska signera ett mail och sedan ska det vara klart. 


 


 


8. Inkommande skrivelser 


Samarbetet har minskat sista åren med rasklubbarna. Nu har dvärgpinscher inkommit med 


skrivelse om en arbetsgrupp mellan rasklubbarna för olika aktiviteter. Från SSPK utses 


Christina Ling Larsson, Monica Andersson och Cathrine Eklöf. Jaqueline Svärd är 


sammakallande, första mötet hålls 13/6 18,30-20,00 


 


9. Utställning 


Färjestaden- Ökade kostnader för Färjestaden med bla boende som inte varit grundade i de 







beslut styrelsen tagit tidigare. Ska i fortsättningen vara tydliga kontrakt med vad som 


innefattas. Ansvariga på plats har avsagt sig att ha Zoom möte med utställningsgruppen och 


deklarerat att dom klarar sig själva. Ingen rapport har inkommit efter utställningen. Då 


Annette Persson deklarerat att hon avgår efter Färjestaden hämtade Karl-Erik Andersson tre st 


utställningstält två trimbord och två pumptermosar som tillhör SSPK för transport till dalarna. 


Maritha Östlund Holmsten har tyckt att det varit en trevlig utställning. 


Där det finns länsklubbar ska vi samordna för att minska utgifter. Inteckningskort och 


presentkort skickas till Monika efter varje utställning.  


 


 


Sundsvall- Har fått goda vitsord av besökare, vissa språkproblem med domarna som påtalats i 


bestyrelserapporten. Ansvariga på plats hade fullt upp och hann inte gå att äta. Mycket rosetter 


såldes. Mycket bra organisation och gott samarbete med länsklubben vi ska dock säkerställa 


att det är Monika Setterlund som fått stå för SSPK:s åsikter i bestyrelserapporten. 


Utställningsgruppen tillsammans med ansvariga på plats fick dra ett stort lass när det gäller att 


skaffa sponsorer och priser då inget var förberett av tidigare ansvarig dom lyckades och ett 


stort prisbord kunde presenteras liksom en gåva i form av Leksandsbröd till alla deltagare. 


 


Där det finns länsklubbar ska vi samordna för att minska utgifter. Inteckningskort och 


presentkort skickas till Monika efter varje utställning.  


 


Avelsgruppen 


 3-4 stycken namn klara i gruppen nu, men ännu inte helt klart.  


Affenpinscher kommit med en reviderad RAS som ska vara klar till nästa vecka enligt planen. 


 


Mentalgruppen  


Samma namn som tidigare Per Ove Niklasson, Ulrika Claesson Månsson, Maria Landegård 


och Bodo Bäckmo, gruppen har ett inbokat möte 29/5 med tema om begrepp i mentalitet. 


Begreppsförvirring förekommer gällande mentalitetsbitar. 


 


MH Värnamo 30/9, inbjudan utskickad.  


 


Mentaltester Frågan om BPH kan vara aktuellt istället för klubben att arrangera istället för 


MH då det är lättare att få platser.  


Önskemål finns om mentaltester högre upp i landet, förslag mottas om plats och om intresse 


finns. Problemet är att tidigare har det varit vita fläckar på kartan och vissa delar i norra landet 


har svårt att  ha möjlighet att utföra mentaltest. 


Therese har kontakter i Nyköping som är redo med testledare och figuranter och ska lyssna om 


dem kan ställa upp åt SSPK. 


Christina Ling Larsson är utbildad figurant sedan ett år och kan ha möjlighet att ordna i västra 


Götaland. 


Det är nu svårigheter med domare och funktionärer att göra mentaltester och ännu svårare 


efter ändringen av MT vid årsskiftet. 


Önskemål om utbildning till egna figuranter, men dem måste se till att hålla sig aktiva för att 


inte tappa sin auktorisering. Tidigare utbildade SSPK MT funktionärer, men flera är inte 


aktiva eller arbetar privat, flera har tappat sin auktoriseringar.  


 


 


Domargruppen 


Börjat prata med några länsklubbar och några är vi klara med,  Eva Borg Broberg håller på att 


titta på domare till nästa år. Fördelen med att dela med länsklubbarna är att vi kan få en 


blandning på domare. 


Generellt har anmälningar gått ner till utställningarna.  


En domare har ännu inte skrivit på kontrakt för i år, men har kommunicerat via messenger.  







 


Föreningsgruppen 


Monica A, Annelie Finnebäck, Birgitta Bjelkberg finns i den gruppen.  


Se över nya grenar som är på väg att bli officiella. 


 


PR/ Infogruppen 


Christina Ling Larsson och Birgitta Bjelkberg 


Linda Astmer biolog och utbildad med hundars beteende, firma Hundtänk. 


Webbinarium 3 timmar för 3000: + moms, berikning av hundar, beslut tas om att genomföra i 


webbinariet i SSPK:s regi. 


 


 


 


Utställningsgruppen 


Kennlar vill vara sponsorer till bl.a. cupen och får dem sponsra var är det tillåtet att dem har 


sina namn. Några tycker att det är gåvor från kennlar och några tycker det är sponsring. 


Finns inga regler för detta.  


SSPK:s syn på ärendet är: sponsring är det oavsett om det är ett företag eller kennel, båda 


gynnas av det och då är det sponsring. 


Varje rasklubb måste dock upprätta sina egna regler. 


Förslag för att få mer sponsring är sponsorpaket- Monika, Monica och Ida tar och tittar på ett 


förslag. 


 


P/s dvärgschnauzer har varit först i startordning på varje SSPK sista tiden, önskemål om att 


variera från dvärgschnauzerringen. 


 


Rasringarna ville delas från SSPK:s utställningar, nu har önskemål kommit om att samarbeta 


igen 


 


Maria L berättar om fotograf som fotograferar pudel, hade fotat i Färjestaden och hon hade 


skickat ut bilder för granskning till styrelsen. Pris 3000:- och reseersättning. 


Ärendet diskuteras i styrelsen och förslaget avslås.  


Monica jobbar på Royal Canin för fodersponsor: 


Skrivare finns hos Anette. 


Förslag att Monika J, Monica S och Ida sätter ihop eftt förslag och skickar ut till styrelsen för 


beslut. 


Mona Littner för önskemål om vad hennes uppdrag ska vara, Susanne S pratar med henne. 


Hemsidan är svårt att arbeta och Monica A undersöker priset för en ny hemsida. 


 


g. Årets Hundgrupp- Monica skickar ut rosetterna under helgen för årets hund. 


Info om att rosetterna är på väg läggs ut på sociala medier. 


 


10. Uppdragslista inte uppfylld 


 


11. Summering-  


Regler för sponsring via mail 


Rosetter är på väg ut. 


Aktivitetsgrupp är nu bildad med rasklubbarna för ökat samarbete. 


 


12. Övriga frågor 


Mail till styrelsen- tas på nästa möte 


 







13. Nästa möte  


12/7 kl 19.00 


 


14. Bosse tackade för mötet. 


 


 
Signeras digitalt med e-legitimation. 


   


Sekreterare: Monica Setterlund  


  


  


 Justeras:  Justeras:  


  


 Ordförande. Bo Skalin  Monica Andersson  
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